



To: All Parents of SSCPS  
From: SSCPS Mums Group Volunteers  
Date: 20<sup>th</sup> September 2019

## SSCPS Mums Group and SoSo Club Introductory Session

As a Christian school, we have the blessings to provide a loving environment for our children as well as parents to grow and flourish and support each other, via two unique on-campus initiatives **SoSo Club** and **Mums Group** respectively.

Established since 2009, **Mums Group** has been running by a group of dedicated Christian parents who meet every Tuesday morning from 10:00 am to 12:30 pm in a cozy setting, featuring food tastings, group games, experience sharing, chit chats, prayers as well as parenting or value-added workshops etc. to provide mutual parenting support, and to better equip ourselves to love and take care of our families. Over the years, we have cultivated many friendships and also witnessed amazing life-changing testimonies. We welcome all parents with or without Christian faith to become part of us.

Celebrating its 15<sup>th</sup> year, **SoSo Club** was formed in 2004 as a refreshing weekly lunchtime programme sharing bible stories and teachings with our junior students in a fun and interactive atmosphere. It takes place every Tuesday at 1:05 pm to 1:35 pm at the Auditorium at Block G, and welcomes all G1 to G3 students. We are now recruiting more parent volunteers to join our growing team in facilitating this meaningful time for our children.

All parents are invited to our introductory session to learn more about **Mums Group** and **SoSo Club**, and find out how you can get involved. Tea and light refreshments available. Details are as follows:

**Date:** 15<sup>th</sup> October 2019 (Tuesday)

**Time:** 11:00am – 12:30pm

**Venue:** Activity Room, G/F, Ho Shung Yuk Building (Block G), SSCPS Campus

**Agenda:** Remarks by Principal Dr Wai, blessing prayer by Mr Tsui, introduction of Mums Group and SoSo Club, Q&A

***Please complete the reply slip in our school app by 8<sup>th</sup> October 2019 (Tuesday).***

For enquiries, please email us at [sosoclub.sscps@gmail.com](mailto:sosoclub.sscps@gmail.com), or contact our parent volunteer representatives Cressida at 9673 3577 or Riana at 6170 0525.



## 聖士提反書院附屬小學「媽咪小組」及「穌穌 Club」簡介會

作為一所基督教學校，我們希望師生及家長皆能在充滿愛的校園裡學習及成長。為此，本校家長將繼續舉辦「媽咪小組」和「穌穌 Club」，讓家長和孩子均可在基督的愛裡獲得啟發和祝福。

「媽咪小組」成立於 2009 年，由一班熱心的基督徒家長組成。每逢星期二早上 10 時至 12 時 30 分，我們都會在環境優美的校園裡聚首，透過各種活動，品嚐美食物、小組遊戲、心得分享、專題討論、祈禱，以及親子或其他增值課程和工作坊等，以基督教原則一起學習，讓家長們互相支持和鼓勵。在過去十年，我們藉此建立了深厚的情誼，參與家長不但得到很大的祝福，更將這份福氣帶給他們的家人，實在非常感恩。無論你信主與否，我們均歡迎本校你成為我們的一份子！

「穌穌 Club」早於 2004 年成立，今年即將慶祝踏入第十五周年！我們透過輕鬆有趣的活動與初小學生們分享聖經故事和智慧。「穌穌 Club」每逢星期二下午 1 時 05 分至 1 時 35 分於 G 座演講廳進行，歡迎所有一至三年級同學在午飯後參加。我們現正招募更多本校家長加入我們的家長義工團隊，齊心合力透過這有意義的活動栽培我們的孩子！

誠意邀請所有本校家長出席本年度有關「媽咪小組」和「穌穌 Club」的簡介會，以了解更多。敬備茶點招待。安排如下：

日期： 2019 年 10 月 15 日（星期二）

時間： 上午 11 時正至下午 12 時 30 分

地點： 聖士提反書院附屬小學 G 座何崇鏐教學樓地下活動室

內容： 衛燕華博士致辭、徐廣智主任祝禱、「媽咪小組」和「穌穌 Club」簡介及問答環節

請於 10 月 8 日（星期二）或之前 **填妥本校手機程式內之回條**。

如有任何查詢，歡迎電郵至 [sosoclub.sseps@gmail.com](mailto:sosoclub.sseps@gmail.com)，或致電本校學生家長義工代表 Cressida（電話：9673 3577）或 Riana（電話：6170 0525）。

以上通告

一至六年級家長

聖士提反書院附屬小學  
「媽咪小組」家長義工團隊

二〇一九年九月二十日